

## الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيزو ٩٠٠١: ٢٠١٥ An ISO 9001:2015 Certified company

Date: 07th April 2025

التاريخ:2025/April/07

After compliments.

تحية طيبة ويعد:-

Subject: Impact of Import Duty imposed by United Stated of America (USA) on various countries including Sultanate of Oman.

الموضوع: تأثير رسوم الاستيراد التي فرضتها الولايات المتحدة الأمريكية على دول مختلفة، بما فيها سلطنة عُمان.

The National Detergent Company SAOG would like to inform the Muscat Stock Exchange and its valued stakeholders that the recent import duty imposed by the United States on the Sultanate of Oman does not currently have an impact on the operations, financial performance, or export activities of the Company.

تود الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع أن تبلغ سوق مسقط للأوراق المالية ومساهميها الكرام أن الرسوم الجمركية الأخيرة التي فرضتها الولايات المتحدة على سلطنة عمان ليس لها حالياً أي تأثير على العمليات أو الأداء المالي أو أنشطة التصدير الخاصة بالشركة.

At present, the Company does not have direct exposure to the U.S. market, and our supply and distribution channels remain unaffected by this policy change, however, there is a possibility of indirect impacts which could increase input costs in future. We continue to monitor global trade developments and will keep stakeholders informed of any material changes in the future.

في الوقت الحالي، ليس للشركة تعاملات مباشرة مع السوق الرُّمريكية، ولم تتَّأثر سلسلة التوريد وقنوات التوزيع لدينا بهذا التغيير في السياسة، إلا أنه من المحتمل أن تكون هناك آثار غير مباشرة قد تزيد من تكاليف المدخلات مستقبلًا. نواصل مراقبة تطورات التجارة العالمية، وسنُبقى الجهات المعنية على اطلاع بأى تغييرات جوهرية في المستقبل.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الأحترام ،،،

Murali Sundar Kothandaraman Arun

Chief Executive Officer

مورالي سندر كوثاندارامان أرون الرئيس التنفيذي